

有關禮頓道分行服務調整的通知

本行禮頓道分行將自2023年12月3日(星期日)起重新命名為「銅鑼灣理財中心」，繼續竭誠為客戶提供優質銀行服務。更名後，營業時間調整如下：

	現時營業時間	調整後
星期一至五	09:00-17:00	不變
星期六	09:00-13:00	休息
星期日及公眾假期	休息	

「銅鑼灣理財中心」將不設櫃檯及現金服務*，客戶可透過自助設備、親臨鄰近的銅鑼灣分行(香港銅鑼灣怡和街1號香港大廈地下G至J舖)或其他分行辦理櫃檯交易。客戶亦可透過網上銀行、手機銀行或電話銀行使用銀行服務。

如有查詢，請致電本行客戶服務熱線(852) 2622 2633。

南洋商業銀行有限公司謹啟
2023年10月3日

*櫃檯及現金服務包括但不限於現金提存款、外幣現鈔兌換、轉賬、匯款、支票收付、本票及禮券簽發等。

3 October 2023

**Notice on Adjustment of
Leighton Road Branch Services**

Please be informed that our Leighton Road Branch will be renamed as "Causeway Bay Wealth Management Centre" from 3 December 2023(Sunday), where we will continue to offer quality banking services to our customers. After the adjustment, service hours will be adjusted as follows:

	Original Service Hours	Adjusted
Monday to Friday	09:00-17:00	Remain unchanged
Saturday	09:00-13:00	
Sunday & Public Holiday	Closed	Closed

While Teller Counter Service and Cash Service* will not be available at "Causeway Bay Wealth Management Centre", customers may conduct related transactions via Self-service banking, our nearby Causeway Bay Branch (Shop G-J, G/F, Hong Kong Mansion, 1 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong) or other branches. Customers may also enjoy our banking services via Internet Banking, Mobile Banking or Phone Banking.

For enquiries, please contact our Customer Service Hotline at (852)2622 2633.

Nanyang Commercial Bank, Limited

*Teller Counter Service and Cash Service including, but not limited to, Cash Withdrawal and Deposit, Currencies Cash Exchange, Fund Transfers, Remittance, Cheque Withdrawal and Deposit, Issuance of Cashier's Order and Gift Cheque, etc.